
Redakční rada Zpravodaje městečka pod Skalkou 
komise Rady města Mníšek pod Brdy 

(dále jen „RR“) 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
 
Pořadové číslo jednání komise:  2 
Datum a čas konání:    16. března 2015, 17.00 – 19.15  
Místo konání:     Obřadní místnost MÚ 
Přítomni: 
Členové RR: Ing. Radim Hreha (předseda RR), Mgr. Zora Kasiková, Bc. Andrea Midkiff, M.A. 
(místopředsedkyně RR), Miloš Navrátil   
Zapisovatelka: Mgr. Jarmila Balková 
 

1. Ověřovatelem zápisu byl zvolen Miloš Navrátil. 
2. Diskuse k příspěvku p. Hochheimera. 

RR se usnesla, že autor bude osloven se žádostí o zkrácení textu v souladu se stanoveným  
rozsahem a současně o úvod, proč se věc týká mníšeckých občanů. S autorem věc dořeší 
Andrea Midkiff. 

3. V návaznosti na předchozí jednání diskutovala RR o maximálním rozsahu příspěvků. Byla 
odhlasována maximální délka 2200 znaků (včetně mezer). 

4. Diskuse ke konfliktu p. Izák x p. Vilimovský. 
RR s případným komentářem vyčká výsledku jednání Zastupitelstva města a Komise pro 
územní plán.  

5. Termín jednání RR bude standardně první středu následující po redakční uzávěrce 
Zpravodaje, v případě souběhu s jiným jednáním města bude operativně dohodnut jiný 
termín. 

6. Diskuse na téma názvu části Zpravodaje, která bude věnována názorům zastupitelů – shoda 
na názvu „Jak to vidí naši zastupitelé“. Příspěvky zastupitelů budou zveřejňovány v této části 
Zpravodaje (přesun z rubriky „Diskuse“). 

 
 
 
Zapsala: J. Balková (od bodu 4 Z. Kasiková) 
Ověřil: M. Navrátil 
 
R. Hreha, předseda RR 
v.r. 
 
 
 


